
Kort overzicht besluiten gemeenteraad Laren vergadering 4 maart 2015 

 

De gemeenteraad van Laren heeft in zijn vergadering van 4 maart jl. de volgende zaken 

behandeld c.q. besloten (alle leden aanwezig): 

 

 Aan het begin van de vergadering heeft het Hilversumse raadslid Jan Kastje een 

toelichting gegeven op zijn initiatief om een regionale werkgroep met 2 leden uit elke 

raad (‘ambassadeurs’) samen te stellen, dit in relatie tot het opstellen van de regionale 

samenwerkingsagenda. De raad heeft besloten aan deze werkgroep deel te nemen en 

zijn leden Wim van der Zwaan (Larens Behoud) en Marcus van den Brink (PvdA) als 

‘ambassadeurs’ benoemd.  

 In het verlengde hiervan heeft de raad een gezamenlijke concept-brief van college en 

raad met een opsomming van de (top)prioriteiten vanuit Laren t.b.v. die regionale 

samenwerkingsagenda -met een kleine aanpassing-, vastgesteld.    

 Burgemeester Elbert Roest heeft verwezen naar zijn mededeling in cie. M&F bericht 

van de Provincie te hebben gehad dat op grond van een coulance-regeling de niet 

verstrekte subsidie t.b.v. de sanering van de grond nabij Torenlaan 35 alsnog wordt 

toegekend. 

 Wethouder Tijmen Smit heeft gemeld dat het college geen zienswijzen heeft 

ontvangen in het kader van het voorstel Wet Markt en Overheid, en de definitieve 

evenementenkalender 2015 voor Laren bijna gereed is; hij wordt binnenkort aan de 

raad toegezonden. 

 Wethouder Leen van der Pols wijst op een informatieavond voor de BEL-raden op 17 

maart a.s. over de Participatiewet/Tomin, merkt n.a.v. een mail van een Blaricumse 

huisarts met een verzoek om ondersteuning inzake aanpak preventie gezins- en 

jeugdzaken in Laren en Blaricum samen met de burgemeester binnenkort graag in 

gesprek te gaan, en n.a.v. recente berichten over de voorgenomen sluiting van 

basisschool De Scheper contact met het bestuur te hebben gezocht en hulp te hebben 

aangeboden bij het verdere proces.  

 De fracties van Liberaal Laren, PvdA en D66 hebben vragen gesteld over de 

voorgenomen wegreconstructie rond het Singercomplex (de wethouder geeft onder 

meer aan dat de gemeente met de reconstructie tracht in te spelen op diverse voorziene 

ruimtelijke ontwikkelingen ter plaatse, en omwonenden niet wil belasten met 

tweemaal een reconstructie in relatief korte tijd, de voorgenomen reconstructie van 

andere wegen in Laren in 2015 vooralsnog gewoon óók doorgaat –hij zal het nog extra 

checken-, een en ander binnen het beschikbare budget past, en wijst op een 

aangekondigde informatieavond voor raads- en commissieleden, waar meer in detail 

op diverse aspecten kan worden ingegaan).  

 De fractie van D66 heeft vragen gesteld over het convenant vrachtwagenvervoer (de 

wethouder heeft aangegeven dat de ervaring in Blaricum leert dat de schaal te klein is 

voor maatregelen van overkoepelende organisaties; dat zal voor Laren waarschijnlijk 

ook zo zijn, maar in overleg met Blaricum zal worden gekeken of en waar samen kan 

worden opgetrokken, bv. onderzoek naar het realiseren van laad- en losroutes; hij zal 

nader uitzoeken hoe het staat met de in het convenant genoemde regionale advies-

groep en regionale visie op dit onderwerp). 

 Wat betreft de Voortgang grote projecten heeft wethouder Ton Stam meegedeeld dat 

er binnenkort een nieuwsbrief over het BEL-zwembad verschijnt, waarin met name 

wordt ingegaan op de duurzaamheid van het nieuwe zwembad, en er plannen zijn voor 

plaatsing van een bankje op de locatie van de voormalige ‘Hut van Mie’. 



In relatie tot de bouwwerkzaamheden aan de Co Bremanlaan doet Jacqueline 

Timmerman een oproep aan het college aandacht te besteden aan bescherming van de 

bomen ter plaatse.  

 Er zijn geen meldingen uit het Regionaal PfhOverleg Sociaal Domein.                                                                                                                               

 De raad heeft de notulen van zijn vergaderingen d.d. 15 en 17 december 2014 

vastgesteld. 

 De gemeenteraad heeft de geheimhouding van de vertrouwelijke memo 

debiteurenadministratie d.d. 29 december 2014 bekrachtigd.  

 Tevens heeft de raad het voorstel Integraal Veiligheidsplan 2015-2018 en 

Uitvoeringsplan 2015 vastgesteld. Daarbij is een motie van de PvdA, waarbij het 

college wordt verzocht om middels een brief aan de verantwoordelijk minister kenbaar 

te maken dat de gemeente het (voorgenomen) besluit om de politiepost 

Laren/Blaricum te sluiten ten zeerste betreurt, en er bij hem op aan te dringen deze 

beslissing te heroverwegen (en daarbij tevens aan te geven dat bij volharding in het 

besluit de gemeente het ministerie aansprakelijk zal stellen voor de geleden schade) is 

unaniem aanvaard, met de kanttekening dat het geen sluiting, maar wel een fors andere 

invulling betreft, én dit signaal uiteraard pas na goed overleg met Blaricum en de 

politie Gooi&Vechtstreek wordt afgegeven.    

 De raad heeft het voorstel Harmonisatie peuterspeelzalen en kinderopvang gemeente 

Laren –na stemming, 13 vóór en 2 tegen- vastgesteld. 

 Ook heeft de raad het voorstel Zienswijze regionaal risicoprofiel Veiligheidsregio 

vastgesteld.  

 Tot slot heeft de raad de lijst met ingekomen stukken en mededelingen vastgesteld. 

 

Eindtijd: 22.20 uur 

 

Zw. 05/03/2015 

 

 


